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Verslag  
 

Aanwezig:  
Pascal Borry, Ditte Knaepen, Caroline Jannes, Wim D’Haese, Paul Horemans, Liesl Van 
Barel, Paula Vanhoovels 
Verontschuldigd: Luc Baetens, Jo Vercauteren 
 

 

1. Samenstelling commissie 

 

- Paul Horemans/RCG en Wim D’Haese/RCT versterken de commissie 

- Pascal Borry, Ditte Knaepen, Jo Vercauteren, Caroline Jannes en Luc Baetens blijven in 

de commissie zetelen. 

- Liesl Van Barel en Paula Vanhoovels nemen als federatie-API’s deel aan de vergaderingen 

van de commissie. 

De leden stellen zich aan mekaar voor. 

2. Overzicht cases 

Paula geeft een overzicht van de behandelde meldingen in 2024. Met de cases die nog 

verder opgevolgd werden uit 2023 werden in totaal 39 cases behandeld waarvan  

- 4 zwarte met opvolging door de politie/het parket 

- 11 rode waarvan 2 door het federatieparket werden behandeld, 2 door 

 de politie en de overige door de federatie-API’s werden opgenomen 

- 24 gele die door de federatie-API’s werden opgevolgd 

Aard van de feiten: 

alcoholgebruik 1 
discriminatie 3 
fysiek GG 2 
mentaal GG 3 
onrespectvol gedrag 10 
pestgedrag 10 
SGG 8 
verbaal GG 1 
verwaarlozing 1 

 39 
We zien vooral een toename aan meldingen van onrespectvol gedrag en pestgedrag, vooral 

tussen volwassenen, meestal tussen verschillende actoren binnen de club of tijdens een 

wedstrijd (bestuur-trainers-juryleden).  

Het aantal meldingen van daders die jonger zijn dan 18j is zeer beperkt. 

Als federatie zouden we willen weten welke ervaringen de club-vertrouwenspersonen hebben 

zodat we een totaalbeeld krijgen over de problematieken. Op die manier kunnen we beter 

preventief inspelen op de noden. Paula zal aan de club-vertrouwenspersonen vragen om 

hierover zeer bondig te rapporteren (aard van de case + vlag) én ook polsen naar hun 

behoeften bij de aanpak van hun meldingen. 

Paula zal een voorstel van campagne rond “respectvol omgaan met mekaar” uitwerken en 

voorleggen aan de commissie. 
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3. Betrokkenheid van de club-vertrouwenspersonen 

We merken dat een aantal club-vertrouwenspersonen onder de radar blijven: nooit een 

vraag of melding, geen deelname aan opleidingen. Voorstel dat vanuit de ethische 

commissie deze personen gecontacteerd worden om te polsen naar hun werking en hun 

behoeften. 

 

4. Externe federatie-vertrouwenspersoon 
 

We merken dat sommigen moeite hebben om een case te melden bij een 

vertrouwenspersoon die tewerkgesteld is bij de federatie. Daarom zal Jo Vercauteren 

voortaan fungeren als externe federatie-vertrouwenspersoon. Hij heeft professionele 

ervaring met de functie en fungeert ook als docent bij Sportieq voor opleiding van club-

vertrouwenspersonen. 

 

5. Varia 

 

• We stellen vast dat op scheidsrechterverslagen vaker onrespectvol gedrag wordt 

gemeld.  

De commissie meent dat ook de clubs moeten ingezet worden om dat gedrag te 

bewaken bij wedstrijden door bv. iemand te voorzien die mensen kan aanspreken 

indien iets gemeld of gezien wordt. Dit zouden de club-vertrouwenspersonen 

kunnen zijn maar ook andere personen zouden dit kunnen opnemen. Deze 

moeten dan wel een opleiding krijgen betreffende gepaste communicatie en 

gedragsbeheersing. 

Paula neemt dit op met de Beleidscommissie Competitie. 

 

• Paula zal een vergadering voorzien met de leden van het tuchtorgaan van de 

federatie (griffie – federatieparket – commissie tucht) om de cases van 2024 te 

bespreken en het handelingsplan op die basis te verfijnen. 

 


